



# REFERAT

Boks 23, 4368 Varhaug  
Org. no.: 970179275  
T: 51 43 04 01  
vil.no

Dato: 13.11.2025

Agenda: Møte i handballstyret

Møteleiar: Christopher Forsmo

Referent: Reidunn Vasshus Reiestad

Tid: 19.00-21.00

Sted: Møterom JSA

Deltakrar: Christopher Forsmo, Heine  
Knudsen, Mari Auestad, , Kjetil  
Vesthovde, Silje Skretting, Siri Kvia

Fråverande: Håvard Frøyland, Maren  
Iren Kvia

## 01/25: Godkjenning av innkalling og sakliste

- Ok

## 02/25: Godkjenning av referat

- Ok

## 10/25: Økonomi

- Samla sett er det eit høgt overforbruk i handballgruppa, og Kjetil og Christopher har begynt jobben med å finne årsakene til dette
  - Inntektene er høgare enn budsjettert grunna høgare billettinntekter og høgare sal i kiosken. Pengane frå scoringsklubben er kome inn som eit eingongsbeløp.
  - Det er brukt mindre pengar på løn enn budsjettert
  - Det er overforbruk på drift som mellom anna er knyta til langt høgare reisekostnadar enn det som var budsjettert. Det har og vore høge utgifter knyta til behandlinga av spelarar hjå fysioterapeut. Denne ordninga er avslutta.
  - Kontingentar og påmeldingar ligg over budsjett



- Inntekter frå dugnadar handballgruppa har gjennomført knyta til turneringar er feilførte, og dette gjer at tala her ikkje er heilt rette
- Kjetil og Christopher skal ha møte med Marianne frå hovudstyret i desember

## 27/25: Kverneland energi HAFO-cup

- Pr. no er 42 lag påmeldt
  - Det er få lag i enkelte klassar, og styret må sjå på om desse må bli slått saman
- Kjetil kallar inn Jan Christian, Bjarte og Sigrid til planleggingsmøte
- Dugnasproff er klart, administrasjonen skal dele dette i alle kanalar

## 31/25: Trenerforum

- Det var dårleg oppmøte, men innhaldet var bra
- Til trenerforum i februar vil styret prøve å få representantar frå Learn handball til å kome og ha ei innføring i appen

## 32/25: Trener/oppmannsfest

- Siri lagar event på facebook
- Silje, Siri og Mari lagar taco
- Siri står for underhaldning

## 33/25: Venners venner-fest

- Komiteen består av Jan Christian, Herman, Hilde, Pål, Sanne og Vetle i tillegg til Kjetil.
- Dato 24. januar
- Hallgeir har ansvar for lyd og musikk
- Det må vera eit system for forhåndssal av billetter
  - Pris: 250 kr

## 08/25: Eventuelt

- G10 har behov for hjelp på trenersida. Heine og Christopher følgjer dette opp



- Hovudstyret skal opprette trenerforum som skal være felles for heile klubben. Dei ønsker ein representant frå kvart styre.
- Hovudstyret ønsker innspel på representantar til å sitte i klubben sin ungdomskomitee
  - Reidunn ber om innspel frå trenarane etter aktuelle kandidatar

